

Pour les clients du Québec seulement:

Avis relatif à l'article 39 de la loi sur la protection des consommateurs concernant la garantie de disponibilité des pièces de rechange, des services de réparation et des informations sur l'entretien

Veuillez noter ce qui suit : que Best Buy Canada Ltée. (« Best Buy »), y compris ses entités affiliées, ne garantit pas, au sens de l'article 39 de la Loi sur la protection du consommateur et des règlements applicables, la disponibilité des pièces de rechange, des services de réparation ou des renseignements sur l'entretien ou la réparation des produits vendus, fabriqués, importés, annoncés ou vendus par Best Buy ou sous sa marque Insignia, essentiels Best Buy, Rocketfish ou d'autres marques vendues ou fabriquées par Best Buy.

Cet avis n'affecte pas la [garantie limitée d'un an de Best Buy pour les produits essentiels Best Buy](#).

Pour plus d'informations, veuillez consulter le site www.bestbuy.ca/garantie-disponibilite.



For Québec Customers Only:

Notice for Section 39 of the *Consumer Protection Act* Regarding the Availability Guarantee of Replacement Parts, Repair Services, and Maintenance Information

Please be advised that Best Buy Canada Ltd. (“Best Buy”), including its affiliated entities, does not guarantee, within the meaning of Section 39 of the *Consumer Protection Act* and the applicable regulations, the availability of replacement parts, repair services, or maintenance or repair information relating to products sold, manufactured, imported, advertised, or sold by Best Buy or under its Insignia brand, Best Buy Essentials, Rocketfish, or other brands sold or manufactured by Best Buy.

This Notice does not affect Best Buy’s [One-Year Limited Warranty for Best Buy essentials Products](#).

Please visit www.bestbuy.ca/garantie-disponibilite for additional information.

